
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. maj 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 824 (Alm. del) til ældreministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 824:  

”Hvad mener ministern er rimelig normering i forhold til antallet af plejehjemsbe-

boer, f.eks. på et plejehjem med 39 beboer, hvor der også er tunge, krævende pleje-

opgaver?” 

 

Svar: 

 

Jeg skal henvise til mit svar på SUU alm. del spørgsmål 823. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Thyra Frank      /      Søren Svane Kristensen 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 29-05-2017 

Enhed: AELSAM 

Sagsbeh.: DEPSSK 

Sagsnr.: 1703481 

Dok. nr.: 358345 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 824
Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

